

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 20021008

Tid: Tisdag 2002-10-08

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Sandra Jansson
Vice ordförande:	Daniel Carlén
Kassör:	Lina Björnheden
Sekreterare:	Mattias Pettersson
SNF-ordförande:	Simon Griph
DP-överste:	Johan Wikstrand
Sexmästare:	Hans Eriksson
NollK-ordf:	Mattias Wessling
Farm-ordförande:	Gustav Eklund

§1. Mötets öppnande

Mötets öppnades tveklöst.

§2. Bilen

Bilnissarna redogjorde för statusen på bilen vilken är hygglig. Den som lämnar ut nyckel till bilen måste se till att det skrivs uthyrningsavtal. Ett bättre bokningsprogram vore också bra, där det är lättare att se när och hur bilen är bokad. Om bilnissarna hittar ett lämpligt sådant kan de köpa in det.

§3. Rekrytering

Efter en inbjudan från E-sektionens rekryteringsgrupp Regel ordnades ett möte mellan alla sektioner angående rekryteringen till Chalmers. Undertecknad redogjorde i egenskap av F:s representant för vad som sagts på mötet. Nuvarande rekrytering är inte direkt samordnad mellan olika sektioner något som det framfördes önskemål om. Även en förbättring av de gemensamma rekryteringsdagar som Chalmers anordnar sågs som något som bör göras. Den allmänna stånpunkten från mötet var att ett fortsatt samråd mellan sektionerna i rekryteringsfrågor är till nytta för alla.

§4. Sektionsmöte LPII

Beslut:Sektionsmötet i läsperiod två kommer att förläggas till tisdag LV5

§5. Lokalgruppen

Lokalgruppen som utsågs vid sektionsmötet har inlett sitt arbete. Staffan leder gruppen på ett bra sätt och kontakter har tagits med såväl huset som GU:s representanter. Möten kommer att äga rum denna vecka. (Här häftar sig undertecknad i fingret med en liten rosa häftapparat, det gör ont)

§6. Veckobladen

Veckobladeriet har framfört önskemål om bättre förvaring av veckobladen. Styret anser att de bör kunna lösa detta genom att konstruera någon form av lås till sitt skåp vilket de nog kan göra lika bra som Styret.

§7. GFK

Hans redogör för senaste GFK-mötet. Det är arbeten på gång för att göra gasquen trivsammare. Bland annat kommer sektionsmärken att hängas upp på väggarna. DP och F6 får i uppdrag att se till att F:s märke hamnar där i en prydlig version.

§8. Mötets avslutande

Mötet upphörde därmed att existera. Nästa möte blir tisdag LV7

Sandra Jansson
Ordförande

Mattias Pettersson
Sekreterare